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Abstract (en)
The present invention relates to a hybrid cable for transmitting data and transmitting power, comprising two multistrand power conductors (2, 11)
and a plurality of insulated multistrand electrical data-transmission conductors (6). The first power conductor (2) occupies an axial position along the
cable (1) and is covered by a first insulating jacket (5) and then by the data-transmission conductors (6) wound helically around the latter. Moreover,
the strands (10) forming the second power conductor (11) are wound helically over a second insulating jacket (9) covering the data-transmission
conductors (6). Finally, an outer protective sheath (13, 14) surrounds the second power conductor (11). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un cable mixte pour la transmission de données et la transmission d'énergie comprenant deux conducteurs
d'énergie multibrins (2, 11) et une pluralité de conducteurs électriques multibrins isolés (6) de transmission de données. Le premier conducteur
d'énergie (2) occupe une position axiale le long du céble (1), et recouvert par une premiere enveloppe isolante (5) puis par les conducteurs de
transmission de données (6) enroulés hélicoidalement autour de cette derniére. D'autre part, les brins (10) constituant le deuxiéme conducteur
d'énergie (11) sont enroulés hélicoidalement sur une deuxieme enveloppe isolante (9) recouvrant les conducteurs de transmission de données (6).
Enfin, une gaine extérieure de protection (13, 14) entoure le deuxieme conducteur d'énergie (11). <IMAGE>
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